



- *%100 DOĐAL
- * Ahşap Gvde
- * Misvak Fırça
- * Deđişebilir Misvak Bařlık
- * Tescilli, Patentli Tek rn

Toothwak ile glmse....



Ürün Özellikleri

Özel Gold Misvak: Ağız ve diş bakımında kullanılan ve hepimizin kısaca misvak olarak bildiği bitki türü aslında

Erak ağacı kökünün dallarından oluşuyor. Yettiği toprağın kalitesine göre bir kalite sınıflandırması bulunan

misvak, ağız ve diş temizliğinde kullanılabilmesi için üstün kalitede olması gerekiyor. Bu kalite standartları

belirlenirken misvakın kısa sürede erimemesi, temizlik esnasında dökülmemesi, koku ve aromasının istenilen

seviyede olması beklenir. Bu özellikleri taşıyan toprak yapısı dikkate alındığında en uygun kalitede misvak

Pakistan ve Arabistan'da yetişiyor. Dolayısıyla ürünlerimizde bu ülkelerden temin edilen Gold Misvak'ı kullanıyoruz.

Ahşap Gövde Özellikleri: Ürünümüzün ortaya çıkarılma aşamasında tam 45 çeşit ağaç türü uzman kadromuz tarafından

incelenmiş ve bu ağaçlar üzerinde çeşitli Ar - Ge çalışmaları gerçekleştirilmiştir. Bu araştırmalar neticesinde ağız ve diş

bakımından en uygun ağaç çeşitlerinin portakal, kık ve şimşir ağacı olduğu anlaşılmıştır. Ürünümüzün gövde tasarımı

yapılırken gerek suya dayanıklılığı, gerekse hijyen kolaylığı sağlaması dikkate alınmış ve görsel açıdan renk uyumu

sağlanmıştır.

Medikal Saklama Kabı: Tıbbi cihazlar yönetmeliğinin talep ettiği şartnamelere uygun olarak dizayn edilen

ürün saklama kabı, anti bakteriyel özelliklere sahiptir ve Uluslararası Standartlar çerçevesinde kalite güvencesinde

üretilmektedir.

Kullanım Özellikleri:

• Ürün saklama kabından çıkarıldıktan sonra misvak başlıklarının çok daha uzun ömürlü olması ve misvakın diş temizliğinde devreye giren liflerinin temizliği sağlayacak esnekliğe ulaşabilmesi için en az 1 saat suda bekletilmesi gerekiyor. Şekil 1

• Her kullanım öncesinde çeşme suyuyla yıkamanız tavsiye edilir.

• Dişlerinize bastırmadan yumuşak oval hareketlerle sağa ve sola doğru fırçalama tekniği kullanınız tavsiye edilir.

• Birkaç kullanımdan sonra doğal bir ürün olması nedeniyle misvak liflerinde dökülmeler meydana gelebilir. Bu

liflerin yanlışlıkla yutulması sağlık açısından hiçbir sorun teşkil etmez.

• Toothwak Misvak Diş Fırçasını kullanarak diş ve diş etlerinizi fırçalayabilir, aynı zamanda dil ve damak kısımlarını da aynı şekilde güvenle temizleyebilirsiniz.

• Belirli bir kullanım sonrasında kısalan misvak liflerinin her biri vidalı sistemle gövdeye bağlı olduğundan, her bir başlığı sola doğru çevirerek rahatlıkla çıkarabilir ve yenisi ile değiştirebilirsiniz. Şekil 2

Uyarılar:

• Toothwak Misvak Diş Fırçası kullanıldıktan sonra orijinal kabının içerisine yerleştirilir ve kapağı açık bırakılır. Ürününüzün hava alması mikrop ve bakteri oluşumunun önüne geçecektir. Dolayısıyla ürünün hava alacak şekilde kendi özel kutusunda muhafaza edilmelidir

• Diğer plastik diş fırçalarıyla aynı yerde muhafaza edilmemelidir. Poliüretan kökenli fırçalardan akan kimyasal maddeler, doğal diş fırçamızın ahşap yüzeyine temas ettiğinde leke bırakır. Ayrıca ürünün kısa ömürlü olmasına neden olur.

• Toothwak Misvak Diş Fırçası devamlı suda bekletilmez, misvakın lifleri su içerisinde sürekli olarak çözündüğünden ömrünü kısaltır, misvakta bozulmalara sebep olur, ahşap üzerinde lekeler oluşmasına neden olur.

• Toothwak Misvak Diş Fırçası sabit bir gövde üzerinde vidalı fırça başlığı sistemine sahip olduğundan çocukların kullanması durumunda bu vidalarla oynaması veya kullanım nedeniyle yerinden gevşemesi söz konusu olabilir. Sökülebilen bu vidalı başlıkların **yutulma tehlikesine** karşı özellikle küçük yaştaki çocukların ürünü tek başlarına kullanmaması gerekiyor.



Product Features

Special Luxury Miswak : It is made up of branches of the Erak tree (which we know as "Miswak Tree") root . It has been used for oral and dental care for ages. Miswak, which has a quality classification according to the quality of the cultivated soil, must be of superior quality in order to be used in mouth and tooth cleaning. When these quality standards are determined, it is expected that miswak shouldn't; be dissolved in a short time, be poured during cleaning and smell and aroma must be in desired level. Considering the soil structure that carries these characteristics, the most suitable quality is grown in Pakistan and Arabia. Therefore, we use miswak from these countries for our products.

Wooden Body Features

In stage of our product development, a total of 45 kinds of tree species were examined by our expert team. As a result of these researches, it has been understood that the most suitable tree types for mouth and teeth care are orange, chestnut and boxwood trees. When the product design was made, it was taken into consideration that the water resistance and hygiene convenience are provided, and the color harmony is obtained visually.

Medical Storage Container

The product storage case was designed in accordance with the specifications required by the Medical Devices Directive has anti-bacterial properties and is manufactured with quality assurance within the framework of International Standards.

Usage Features:

- For the first usage, the bristles used in tooth cleaning must be kept in the water for at least 1 hour in order to reach the flexibility to provide cleaning. Figure 1
- It is suggested to wash with tap water before next usage.
- It is suggested to use a brushing technique to the left and right with soft oval movements without pressing much on your teeth.
- Due to being a natural product, bristles may be dissolved after frequent use. The accidental ingestion of these fibers is no problem for health.



مميزات المنتج

مسواك فاخر: مصنوع من أغصان جذور شجرة البلوط (المعروفة باسم شجرة المسواك). هذه النبتة تستخدم للاستطبانات الدوائية والعناية بالأسنان منذ العصور القديمة. يمتلك المسواك خصائص مختلفة بحسب نوع التربة التي زرع فيها الشجر. ويجب أن يكون الجذر ذو نوعية عالية لكي يستخدم في العناية بالأسنان والفم. عندما يتم تحقيق هذه المتطلبات من المتوقع ألا يتحلل المسواك بشكل سريع، حتى بالنسبة للرائحة فيجب أن تكون ضمن مستوى معين. ونظراً لهذه المتطلبات الخاصة بالثروة، فأفضل تربة لزراعة المسواك هي باكستان والمملكة العربية السعودية. لذا نستخدم المسواك الخاص بمنتجاتنا من هذه الدول.

مميزات الجسد الخشبي

ضمن مراحل التطوير، تم فحص 45 نوع من فصائل الشجر من قبل فريقنا المختص. ودلت نتيجة الفحص على أن أفضل أنواع الشجر للاستخدام الخاص بالعناية بالأسنان والفم هو شجر البرتقال، الكستناء وشجر البقس. عند إتمام عملية التصميم، أخذنا بعين الاعتبار المناعة ضد المياه والنظافة وتأكدنا من الحصول على اللون المطلوب بشكل دقيق.

وعاء التخزين الطبي

تم تصميم الوعاء الخاص بالمطابقة مع معايير التصميم والسلامة الخاصة بالأجهزة الطبية وتحتوي على مضادات بكتيريا ومواد خاصة بتخزين وعناية الأجهزة الطبية وفقاً للمعايير العالمية.

مميزات الاستخدام

- من أجل أول عملية استخدام، يجب وضع الاشواك المراد استخدامها في العناية بالاسنان في المياه لمدة ساعة واحدة قبل الاستخدام، للوصول إلى المرونة المطلوبة للعناية بالاسنان (شكل 1).
- يفضل الغسيل بالمياه قبل الاستخدام التالي.
- عند العناية بالاسنان، يفضل استخدام المسواك بطريقة دائرية ومن اليسار لليمين بشكل ناعم دون الضغط بقوة على الاسنان.
- نظراً لكون المنتج مصنع من مواد طبيعية، قد تتأكل الاشواك بعد الاستخدام الكثير. لذا قد يكون الهضم الخاطئ لهذه الاشواك غير مضر بالصحة.
- باستخدام فرشاة المسواك، يمكنك فرك الاسنان واللثة مع إمكانية تنظيف اللسان والحلق بشكل آمن.
- بعد الاستخدام المتكرر، يمكنك تغيير الرؤوس الذائبة الخاصة بالمسواك. حيث أن الرأس مصمم على شكل براغي لذلك يمكنك تحريكه وتغييره بشكل سهل (شكل 2).

التحذيرات

- بعد استخدام فرشاة المسواك، يجب وضع الفرشاة بالعلبة المخصصة وترك الغطاء مفتوح. حيث أن توزيع الهواء يمنع تشكل الميكروبات والجراثيم.
- لا يجب تخزين المنتج مع فراشي الاسنان البلاستيكية الأخرى.
- تترك المواد الكيميائية الخاصة بفراشي الاسنان المصنعة من البولي يوريثين بقع عندما تحتك مع فرشاة الاسنان الخاصة بنا (المصنوعة من مواد طبيعية). وقد تؤثر على مدة صلاحية المنتج.
- لا يجب وضع منتجنا بالماء بشكل مستمر. فقد يؤدي هذا إلى تكسر المسواك وتشكل بقع على الخشب.
- إذا تم ترك الاشواك في المياه بشكل مستمر، قد يؤدي هذا إلى قصر عمر المنتج وظهور بقع على الخشب.
- منتجنا مصنوع بطريقة تمكن رأس المسواك من الفك والتركيب بشكل سلس، ولكن يجب الحذر من استخدام المنتج من قبل الاطفال لخطورة البلع. (ينصح الاستخدام من قبل البالغين).



شكل 2



شكل 1



Toothwak Ağız Bakım Sağlığı San. ve Tic. Ltd. Şti

Showroom

Kuyumcukent AVM Bloğu Elmas Sok.

No:144 Yenibosna İstanbul / Türkiye

Tel: +90 212 998 28 38 & Gsm: +90 533 708 59 22

E-Posta: info@toothwak.com

Fabrika

Başakpınar Yıldıztepe Mah. Okul Sok.

No:3 / A Talas Kayseri

www.toothwak.com



Made in Turkey 

- With Toothwak Miswak Dental Brush, you can brush your teeth and gums, and at the same time you can safely clean the tongue and palate.

- After continuous use, you can easily replace the melt fibers with replacement heads. Since it is designed as a screw, you can swivel it out. Figure 2

Warnings:

- After using the Toothwak Miswak Dental Brush, it must be placed in the original case and the lid must be left open. Air intrusion will prevent microbes and bacteria formation.

- It should not be stored in the same place together with other plastic toothbrushes.

- Chemical substances flowing through polyurethane-based brushes leave stains when they come in contact with the wood surface of our natural toothbrush. It also causes the product to be short-lived.

- Toothwak Miswak Dental Brush is not kept in water constantly. If they are put continuously in water, causing breaks in miswak, causing stains on wood.

- If the bristles remain in the water continuously, the life is shortened and stains on wood.

- Toothwak Miswak Dental Brush has a body with a screwed brush head system, so if children use it, it may be played with screws or loosened due to use. Especially young children must not use this screwed head caps on their own against the danger of swallowing.

